



جامعة العين  
AL AIN UNIVERSITY

## عمادة شؤون الطلبة

### نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

Club Name:	اسم النادي: النادي التثقيفي القانوني
A brief Overview of the club: It is a student club with high legal awareness and university application	نبذة مختصرة عن النادي: هو نادي طلابي يهتم بنشر الوعي القانوني لدى طلبة الجامعة
Club Goals: 1- Enhancing legal awareness 2- Encouraging discussion of legal matters and issues 3- Developing legal research skills	أهداف النادي (3-5): 1- تعزيز الوعي القانوني 2- تشجيع النقاش في الأمور والقضايا القانونية 3- تطوير مهارات البحث القانوني
Main task of the club: 1- Student education in the field of law 2- Answering questions and inquiries in the field of law 3- Directing students to hold events in the field of legal education	المهام الرئيسية للنادي (3-5): 1- التثقيف الطلابي في مجال القانون 2- الإجابة عن الأسئلة والاستفسارات في مجال القانون 3- توجيه الطلبة لعقد فعاليات في مجال التثقيف القانوني
Suggested Activities related to the nature of the club: 1- A student educational competition in the field of law 2- Holding a legal educational seminar on information technology crimes for university students. 3- Holding a legal educational lecture in the field of labor law.	أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5): 1- مسابقة طلابية تثقيفية في مجال القانون 2- عقد ندوة تثقيفية قانونية عن جرائم تقنية المعلومات لطلبة الجامعة. 3- عقد محاضرة تثقيفية قانونية في مجال قانون العمل.
Comments or notes:	أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)
Faculty member Al Ain: Fayez Muhammad Al-Nusair Name and signature:	عضو هيئة التدريس (ممثل النادي) مقر العين: فايز محمد النصير الاسم والتوقيع:
Abu Dhabi: Ahmed Fekry Moussa Name and signature:	مقر أبو ظبي: الاسم: أحمد فكري موسى والتوقيع:
Student Affairs in charge Al Ain: Name and signature: Abu Dhabi: Name and signature:	الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة مقر العين: نوره العطار الاسم والتوقيع: مقر أبو ظبي: الاسم والتوقيع: داليا محمد جوده 

التاريخ: